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Referat af ordinært 
bestyrelsesmøde
Dato: torsdag 9.nov. kl. 19.00

Sted:  Hos Lisbeth, Kirkestien 89

Deltagere:
Knud Erik Laursen, Irma Dahl, Lene Kristensen, Lisbeth G. Pedersen, Else Dahl, Anja Brockdorff, Søren 
Petersen og Bent Juhl
   Dagsorden Referat

 1.
Registrering af mødedeltagere 

Afbud fra Irma.

2.
Mødet om landsby visionen 20/11.
Hvem gør hvad? 

Vi forventer at Lars Kastberg styrer mødet.
Else har styr på antal deltager og har kontakten til 
hallen, hun sender mail til Lars Kastberg. Vi har 
aftalt at der skal være en let aftensmad gr. 
mødetidspunktet.

3.
Grusgraven

Bent har talt med Søren Peschardt og teknisk direktør 
Michael Sloth om mulighederne for at deltage i 
planlægningen af området efter reetableringen. Det 
hilser de velkommen. Vi oplyses at sagen behandles 
politisk i den nærmeste fremtid. Det følger vi med i 
og følger op i starten af 2024.

4.
Kort om 

1) Bysyn
2) Klyngemødet
3) Halloween
4) Naturlegepladsen
5) Nyt om fjernvarme

1) Bysyn:
Vi afventer tilbagesvar vedr. Jerlev´s bysyn.
Vedr. Ødsted. Der har Else skrevet tilbage til 
kommunen omkring byskilte der er nedslidte. Samt 
problematikken vedr. dårlig udsyn ex. fra Kirkestien. 
Vi talte om problematikken omkring at der er mange 
farlige veje for børn at cykle på, både i Jerlev og 
Ødsted.

2) Klyngemødet:
Der blev bl.a. talt om vindmølleprojektet.

3) Halloween
Der var rigtig god opbakning på tværs af 
generationer. Stor ros til Sacha, organisten og 
munkene, der var otte flotte halloween kager til 
konkurrencen, der var endda kage til overs. Der var 
en tilpas indtjening i forhold til mål der var sat. 
Pengene går til den årlige drift af Naturlegepladsen 



Gentages helt sikkert næste år.
4) Naturlegepladsen

Der er ca. 800.000 til projektet, der er skåret lidt i 
elementerne på området ex. svævebanen. Så er der 
flere småprojekter som vi så løbende kan samle 
penge ind til at få bygget. Men gr. inflation og 
prisstigninger er prisen stadig høj. Vi arbejder pt. på 
at få sponseret sand, her har vi talt med XL-byg og 
afventer svar herfra. Muligvis er STARK interesseret 
i af hjælpe med dette område, så de modtager mail 
d.10/11. 

5)  Nyt om fjernvarme
Søren har intet nyt, han skal nok give besked, lige så 
snart han ved noget. 

5.
Økonomi

Knud Erik gennemgår hvad der er brugt penge på.

6.
Diverse
Eventuelt

Ødsted skole er i gang med at ansætte ny vice- og 
skoleleder – og det forventes at de er ansat pr. 1 
januar og 1 marts. Det er et tilfælde at de begge har 
fået nyt arbejde. Der indsættes en midlertidig leder, 
der har stor erfaring med at drifte skoler i ansættelses 
overgange. Skolebestyrelsen har sendt en mail ud via 
Aula til alle forældre. Referater fra møder kan læses 
på Ødsted skoles hjemmeside

- Forslag til kommende dagsorden som et fast punkt 
Odsted-Jerlev.dk (vores hjemmeside)

Næste møde: 6 dec. i Jerlev hos Bent kl. 18.
-Afbud Anja.


